
                                                            Protokół nr LXXIV/23   

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się dnia 21 września 2023 r.   

      w godz. 9:00-12:40. 
  

Ustawowa liczba radnych      - 21  

Obecni na sesji radni        - 17 

(radni, którzy podpisali listę obecności)  

  

1. Wojciech Bladowski  

2. Milena Dutkiewicz  

3. Łukasz Goldman  

4. Dariusz Kmiecik  

5. Renata Kosińska-Graf  

6. Dariusz Kubiak  

7. Mariusz Kubiak  

8. Roman Kubiś  

9. Joanna Kucharska  

10. Damian Kunert  

11. Jarosław Kurzawa  

12. Ewa Marszałek  

13. Piotr Pacelt  

14. Janusz Plajzer  

15. Tomasz Pohl  

16. Tomasz Siemienkowicz  

17. Jakub Trenkner  

  

Nieobecna radna:  

1. Łukasz Gędek  

2. Joanna Jarosławska  

3. Jacek Krata 

4. Marek Lewandowski  

 

 

  W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska,  

radca prawny Bartosz Marchel, Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat, 

dyrektorzy biur Urzędu Miasta Zduńska Wola, dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych, 

prezesi miejskich spółek komunalnych, przedstawiciele lokalnych  środków masowego przekazu oraz 

zaproszeni goście.  

  

Punkt 1   

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.          
  

LXXIV sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że na sali jest obecnych 14 radnych. 

Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące.  

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  osoby,  

że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji są 
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nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola.    

  

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.   

  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”.  

  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

      Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną.   

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

proponowanego porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesja radni otrzymali nowy projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(druk nr  126/23 z dnia 15.09.2023 r.).  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad punktu 15a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 126/23 z dnia 15.09.2023 r.)”  i poddał 

pod głosowanie zmianę w porządku obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad punktu 15a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 126/23 z dnia 15.09.2023 r.)” 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, 

Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Punkt został wprowadzony.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował,  że za pośrednictwem 

Informatora programu eSesja radni otrzymali również nową wersję projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. (druk nr 124/23 z dnia 15.09.2023 r.). 
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 Głos w sprawie porządku obrad głos zabrał radny Piotr Pacelt, który poinformował,  

że chciałby, aby w sprawach różnych Rada Miasta zajęła się kwestią budowy wiaduktu lub tunelu  

w drodze powiatowej – ul. Szadkowskiej. Sprawa rozpoczęła się w 2018 roku, w ostatnim czasie –  

6 września odbyło się w tej sprawie spotkanie zorganizowane przez Gminę Zduńska Wola i samorządy 

solidarnie postanowiły zająć się sprawą.   

 

 Radny Piotr Pacelt poprosił radnych o to, aby zgodzili się na omówienie tematu w punkcie 

Sprawy różne.  

 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r.  

(druk nr 123/23 z dnia 13.09.2023 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. 

(druk nr 124/23 z dnia 15.09.2023 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 125/23 z dnia 13.09.2023 r.). 

9. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027: 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia 

kandydata na ławnika (druk nr 112/23 z dnia 11.09.2023 r.), 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

d) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru 

ławników do sądów powszechnych (druk nr 115/23 z dnia 11.09.2023 r.), 

e) przeprowadzenie głosowania, 

f) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 116/23 z dnia 11.09.2023 r.), 

g) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 117/23 z dnia 11.09.2023 r.), 

h) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 118/23 z dnia 11.09.2023 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy 

Miastem Zduńska Wola a właścicielami nieruchomości zamiennej (druk nr 108/23 z dnia  

06.09.2023 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 114/23 z dnia 11.09.2023 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przeprowadzania naboru wniosków  

o zawarcie umowy najmu mieszkania, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad 

przeprowadzania oceny punktowej dla kryteriów pierwszeństwa oraz określenia maksymalnej 

wysokości obowiązkowej kaucji zabezpieczającej umowę najmu (druk nr 122/23 z dnia  

13.09.2023 r.). 

about:blank
about:blank
about:blank
about:blank
about:blank
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe komunikacji 

miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych i ulgowych (druk nr 113/23 

z dnia 11.09.2023 r.).  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych (druk nr  119/23 z dnia 12.09.2023 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

(druk nr 120/23 z dnia 12.09.2023 r.). 

15a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

(druk nr  126/23 z dnia 15.09.2023 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy Mickiewicza 

(druk nr 109/23 z dnia 06.09.2023 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej 

Woli” (druk nr 110/23 z dnia 08.09.2023 r.). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej 

Woli” (druk nr 111/23 z dnia 08.09.2023 r.). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 121/23 z dnia  

13.09.2023 r.). 

20. Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa handlowego, w których Miasto 

Zduńska Wola ma 100% udziałów za okres 2022 roku: 

a) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

b) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli, 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli. 

21. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za I półrocze 2023 r. 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych 

od ostatniej sesji. 

23. Sprawy różne. 

24. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

25. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół LXXIII sesji Rady 

Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu 

eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący Rady Miasta Jakub 

Trenkner zapytał, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, 

Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

 

1) radny Dariusz Kmiecik; 

2) radny Dariusz Kubiak; 

3) radna Joanna Kucharska. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy 

wyrażają zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.   

  

Radni wyrazili zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.   

  

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, 

Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

  

Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Dariusz Kubiak.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

  

 W punkcie głos zabrali: 

 

Pan Andrzej Mazurek       w sprawie:  

1) zaprojektowania i budowy chodnika dla 

pieszych na ulicach: Strzeleckiej  

i Szpakowej; 
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2) sprawa hałasowania psów w miejscu 

zamieszkania; 

3) sprawa grillowania na osiedlach zam.  

o dużej gęstości; 

4) sprawa używania kosiarek i kos 

spalinowych na osiedlach zam. o dużej 

gęstości; 

5) wprowadzenia ruchu pieszo-

rowerowego na ul. Łaskiej na drugim 

chodniku. 

 

Pan Zdzisław Dominiak  w sprawie: parkingu przy ul. Żytniej 18. 

Parking jest użytkowany przez lokatorów  

ul. Żytnia 18 i Przedszkole i Lokal 

Wyborczy. Prosimy Władze Miasta o 

dokończenie budowy parkingu w trybie 

pilnym. 

 

Pan Stanisław Janowski  w sprawie: nadania ulicy ks. Józefa 

Balcerczyka między ulicą Kościelną  

i Edukacji Narodowej. 

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. 

(druk nr 123/23 z dnia 13.09.2023 r.). 

 

 Radca prawny Urzędu Miasta Bartosz Marchel poinformował, że pomiędzy dniem wysłania 

radnym materiałów sesyjnych a dzisiejszą sesją pojawiły się zmiany w ustawach – o gospodarce 

nieruchomościami, o finansach publicznych, o ustroju sądów powszechnych. Komisja Uchwał została 

poinformowana i na projektach uchwał zostały naniesione stosowne zmiany. Zmiany te nie mają 

wpływu na treść uchwał.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Janusz Plajzer, radny Łukasz Goldman, radny Dariusz Kubiak, 

radny Piotr Pacelt.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  
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  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. (druk  

nr 123/23 z dnia 13.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, 

Damian Kunert, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1041/23 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2023 r. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. 

(druk nr 124/23 z dnia 15.09.2023 r.).  

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Głos w dyskusji wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Piotr Pacelt.  

 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Dyrektor Muzeum Historii Miasta  

Zduńska Wola Tomasz Polkowski.  

  

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. (druk  

nr 124/23 z dnia 15.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1042/23 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2023 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 125/23 z dnia 13.09.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 125/23 z dnia 13.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną 

przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (1) 

Dariusz Kmiecik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kubiak, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1043/23 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola.  

 

Punkt 9 

Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027: 

 

a) przedstawienie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że opinie o poszczególnych 

kandydatach radni otrzymali za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 

Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Izabela Dobrowolska  

przedstawiła  opinię wypracowaną przez członków Zespołu. 

 

Radny Łukasz Goldman poprosił o uszczegółowienie kryteriów zgłoszeń kandydatów  

na ławników.  

 

Wyjaśnień udzieliła Przewodnicząca Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

Izabela Dobrowolska. 

  

b) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia 

kandydata na ławnika (druk nr 112/23 z dnia 11.09.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że pełną treść uchwały wraz  

z uzasadnieniem radni otrzymali za pośrednictwem Informatora w programie eSesja.  

  

 Dyskusji nie podjęto.  

 

    Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata  

na ławnika (druk nr 112/23 z dnia 11.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego.  

 

 

about:blank
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1044/23 w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu 

zgłoszenia kandydata na ławnika. 

 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił o zgłaszanie kandydatur radnych  

do składu Komisji Skrutacyjnej w celu wykonania czynności związanych z wyborem ławników  

do sądów powszechnych. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował nw. kandydatury: 

1) radna Renata Kosińska-Graf; 

2) radny Janusz Plajzer; 

3) radny Tomasz Pohl. 

 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została radna Renata Kosińska-Graf.  

 

d) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru 

ławników do sądów powszechnych (druk nr 115/23 z dnia 11.09.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej  

o zapoznanie radnych z projektem Regulaminu. 

about:blank
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  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 5 minutową przerwę w obradach 

spowodowaną problemami technicznymi.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum.  

 

  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Renata Kosińska-Graf zapoznała radnych z treścią 

regulaminu głosowania w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych.  

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Regulaminu głosowania w sprawie wyboru ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 115/23 z dnia 11.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę 

prawnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1045/23 w sprawie Regulaminu głosowania  

w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 10 minut przerwy na przygotowanie 

przez Komisję Skrutacyjną kart do głosowania. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum. 

 

e) przeprowadzenie głosowania. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart 

do głosowania obecnym na Sali radnym, a radnych o oddanie głosu na kartach do głosowania. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował radnych o możliwości skorzystanie  

z miejsca za parawanem.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej 

o  wyczytywanie z listy po kolei obecnych radnych, a radnych o podejście i wrzucenie kart do urny. 
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Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 15 minutową przerwę na przeliczenie 

głosów oddanych przez radnych na kandydatów na ławników do poszczególnych sądów.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum.  

 

  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokoły głosowania tajnego w sprawie 

wyborów ławników do sądów powszechnych.    

 

f) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 116/23 z dnia 11.09.2023 r.). 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 116/23 z dnia 11.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1046/23 w sprawie wyboru ławników do sądów 

powszechnych.  

 

g) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 117/23 z dnia 11.09.2023 r.). 

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 117/23 z dnia 11.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

 

about:blank
about:blank
about:blank
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1047/23 w sprawie wyboru ławników do sądów 

powszechnych. 

 

h) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 118/23 z dnia 11.09.2023 r.). 

 

Dyskusji nie podjęto. 

 

   Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych  

(druk nr 118/23 z dnia 11.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1048/23 w sprawie wyboru ławników do sądów 

powszechnych.  

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

pomiędzy Miastem Zduńska Wola a właścicielami nieruchomości zamiennej (druk nr 108/23  

z dnia 06.09.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że pełną treść projektu uchwały 

wraz z uzasadnieniem radni otrzymali za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

   

about:blank
about:blank
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 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

  Dyskusji nie podjęto.  

   

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości pomiędzy 

Miastem Zduńska Wola a właścicielami nieruchomości zamiennej (druk nr 108/23 z dnia  

06.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1049/23 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości pomiędzy Miastem Zduńska Wola a właścicielami nieruchomości zamiennej. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 114/23 z dnia 11.09.2023 r.).  

   

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   
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  Dyskusji nie podjęto.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 114/23  

z dnia 11.09.2023 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1050/23 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przeprowadzania naboru wniosków  

o zawarcie umowy najmu mieszkania, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad 

przeprowadzania oceny punktowej dla kryteriów pierwszeństwa oraz określenia maksymalnej 

wysokości obowiązkowej kaucji zabezpieczającej umowę najmu (druk nr 122/23 z dnia  

13.09.2023 r.). 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

   

Głos w sprawie projektu uchwały zabrał radny Dariusz Kubiak.  

 

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przeprowadzania naboru wniosków  

o zawarcie umowy najmu mieszkania, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa, zasad 

przeprowadzania oceny punktowej dla kryteriów pierwszeństwa oraz określenia maksymalnej 

wysokości obowiązkowej kaucji zabezpieczającej umowę najmu (druk nr 122/23 z dnia  

13.09.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, 

Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1051/23 w sprawie określenia zasad przeprowadzania 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkania, w tym dodatkowych kryteriów 

pierwszeństwa, zasad przeprowadzania oceny punktowej dla kryteriów pierwszeństwa oraz określenia 

maksymalnej wysokości obowiązkowej kaucji zabezpieczającej umowę najmu. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe komunikacji 

miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych i ulgowych (druk  

nr 113/23 z dnia 11.09.2023 r.).  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

  Dyskusji nie podjęto.  

   

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe komunikacji miejskiej 

oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych i ulgowych (druk nr 113/23 z dnia 

11.09.2023 r.).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, 

Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1052/23 w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów bezpłatnych i 

ulgowych. 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych (druk nr  119/23 z dnia 12.09.2023 r.). 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

  Głos w sprawie projektu uchwały zabrał radny Dariusz Kubiak.  

 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych (druk nr  119/23 z dnia 12.09.2023 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1053/23 zmieniającą uchwałę w sprawie zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

(druk nr  120/23 z dnia 12.09.2023 r.) 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały  

– § 2 ust. 1 winien brzmieć „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r.”. 

 

 Dyskusji nie podjęto. 

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr  120/23 

z dnia 12.09.2023 r.).  

  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, 

Damian Kunert, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1054/23 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Punkt 15a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk  

nr  126/23 z dnia 15.09.2023 r.) 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały  

– § 2 ust. 1 winien brzmieć „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Łódzkiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r.”. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

  

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk  

nr  126/23 z dnia 15.09.2023 r.). 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 
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  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1055/23 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy Mickiewicza 

(druk nr 109/23 z dnia 06.09.2023 r.). 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

  W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Dariusz Kubiak, radny Piotr Pacelt.  

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

  Radny Łukasz Goldman poinformował, że wobec braku uzyskania oczekiwanych wyjaśnień 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość będzie głosował przeciw.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy Mickiewicza (druk 

nr 109/23 z dnia 06.09.2023 r.). 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (6) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Janusz 

Plajzer 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 
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  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1056/23 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola w rejonie ulicy 

Mickiewicza. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej 

Woli” (druk nr 110/23 z dnia 08.09.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że wniosek o przyznanie 

Medalu radni otrzymali za pośrednictwem Jnformatora eSesji.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie projektu uchwały –  

„Jesteśmy w punkcie rozpatrzenie, przyznanie Medalu „Zasłużonym dla Miasta Zduńska 

Wola”, będąc w Kapitule, mając ten zaszczyt być w Kapitule, po pierwsze myślałem, że Pan Prezydent 

też sprostuje pewną rzecz, która jest w uzasadnieniu. Z uzasadnienia wynika, że wszyscy jednomyślnie 

głosowali za, natomiast tak nie było i co do jednej kandydatury i co do drugiej. Było 4 do 1, większość 

Kapituły była za, ja się wstrzymałem. Wstrzymałem się dlatego, że poddałem pod głosowanie wniosek 

żeby prewencyjnie te osoby sprawdzić w IPN-ie. Nie mając, żeby była jasność żadnych podejrzeń, 

tylko mówię, prewencyjnie, żeby podać. No niestety nie spotkało się to z przychylnością większości 

Kapituły. Jak mój wniosek upadł przeszliśmy do głosowania nad tymi osobami i ja się dlatego 

wstrzymałem, że ten mój wniosek upadł. Po drugie też wnosiłem na posiedzeniu Kapituły,  

nie otrzymałem do tej chwili informacji, prosiłem o informację uzupełniającą dotyczącą tych 

kandydatur o ich przynależności do organizacji, różnych organizacji, do jakich organizacji należeli 

ewentualnie w czasach PRL-u, takiej informacji do tej chwili też nie otrzymałem. W związku  

z powyższym, w imieniu Klubu chcę poinformować, że my się jako Klub Prawa i Sprawiedliwości  

w tym głosowaniu, nad tymi, nad jedną i drugą kandydaturą wstrzymamy. Uzasadnienie było 

wcześniej, teraz tylko chciałem przedstawić stanowisko Klubu.”.      

 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora, który 

poinformował, że prostował treść uzasadnienia na obu Komisjach.  

 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrali również: radna Ewa Marszałek, radny Piotr Pacelt.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli” 

(druk nr 110/23 z dnia 08.09.2023 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz 

Plajzer 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1057/23 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony 

dla Miasta Zduńskiej Woli”. 

 

Punkt 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej 

Woli” (druk nr 111/23 z dnia 08.09.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że pełen materiał dotyczący 

przyznania wniosku radni otrzymali za pośrednictwem Jnformatora programu eSesji.  

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

  Dyskusji nie podjęto.  

  

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej Woli” 

(druk nr 111/23 z dnia 08.09.2023 r.). 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz 

Plajzer 

NIEOBECNI (5) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1058/23 w sprawie przyznania Medalu „Zasłużony 

dla Miasta Zduńskiej Woli”. 

 

Punkt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 121/23  

z dnia 13.09.2023 r.). 

  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

  Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Przewodniczącego Rady Miasta 

materiałem oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 121/23 z dnia 13.09.2023 r.). 

  

Wyniki głosowania 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku (druk nr 121/23 z dnia 13.09.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław 
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Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Marek Lewandowski 

 

  Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIV/1059/23 w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 20-minutową przerwę w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady, stwierdzając kworum.  

 

Punkt 20 

Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa handlowego, w których Miasto 

Zduńska Wola ma 100% udziałów za okres 2022 roku: 

a) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

b) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli, 

e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli. 

 

a) Miejskie Sieci Cieplne w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

   

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

  

 Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskich Sieci Cieplnych 

w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc uwag. 

 

b) Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka  

z o.o., 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

    

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  
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 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 W dyskusji udział wzięli: radny Wojciech Bladowski, radny Dariusz Kubiak.  

 

Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta Konrad 

Pokora, Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka  

z o.o. Radosław Tyrakowski, główna księgowa Spółki Alina Siwik. 

 

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Zduńskiej Woli Spółka z o.o. nie wnosząc uwag. 

 

c) Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o., 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

    

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Zduńskiej Woli Spółka z o.o, nie wnosząc uwag. 

 

d) Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli, 

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

 Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Spółka z o. o. w Zduńskiej Woli nie wnosząc uwag. 
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e) Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o. o. w Zduńskiej 

Woli. 

 

             Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

   

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag.  

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. analizą nie wnosząc uwag. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta przyjęła syntetyczną analizę ekonomiczno-finansową Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego „ZŁOTNICKI” Spółka z o.o. w Zduńskiej Woli nie wnosząc uwag. 

Punkt 21 

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za I półrocze 2023 r.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag.  

  

  Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem nie wnosząc uwag.  

   

 Dyskusji nie podjęto.   

    

 Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli  

za I półrocze 2023 r. nie wnosząc uwag. 

 

Punkt 22 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja Prezydenta 

Miasta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem 

Informatora w programie eSesja.  

 

 Radny Dariusz Kubiak poprosił o uszczegółowienie informacji w związku z podpisaniem 

umowy na realizację zadania pn. „Zagospodarowanie odpadów komunalnych pochodzących  

z nieruchomości objętych systemem odbioru odpadów komunalnych w Mieście Zduńska Wola”, 

jakiego rodzaju odpadów dotyczy umowa.  
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 Prezydent Miasta Konrad Pokora wyjaśnił, że umowa dotyczy odpadów medycznych – leków.  

     

Punkt 23 

Sprawy różne. 

   

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że kolejna sesja planowana jest 

na 26 października 2023 r.   

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem programu 

eSesja radni otrzymali: 

1) pismo Wojewody Łódzkiego Karola Młynarczyka z dnia 14 sierpnia 2023 r. przekazujące list 

Pełnomocnika Rządu do spraw Odszkodowań za Szkody Wyrządzone Agresją i Okupacją 

Niemiecką w latach 1939-1945 Ministra Arkadiusza Mularczyka; 

2) pismo Zastępcy Wójta Gminy Zduńska Wola Antoniego Wujda z dnia 28 sierpnia 2023 r.,  

znak: IDR.720.44.2023.TK w sprawie spotkania konsultacyjnego dot. omówienia utrudnień 

komunikacyjnych związanych z funkcjonowaniem przejazdu kolejowego w ciągu drogi 

powiatowej nr 4907W na granicy gminy Zduńska Wola i miasta Zduńska Wola oraz 

możliwości budowy wielopoziomowego skrzyżowania kolejowo-drogowego.   

 

  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt złożył wniosek w sprawie upoważniania 

Komisji do przeprowadzenia kontroli w Urzędzie Miasta Zduńska Wola w przedmiocie:  „Kontrola 

zasadności i celowości wydatkowania środków na wyjazdy służbowe pracowników Urzędu Miasta  

za rok 2022 i I półrocze 2023 r., Zakres kontroli: wykaz wyjazdów służbowych pracowników Urzędu 

Miasta, tryb zatwierdzania i rozliczania delegacji wraz z kosztami i dietami, wykaz szkoleń wraz  

z kosztami, ryczałty za paliwa (kto, ile i jakie biuro).”. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie wniosek 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie upoważnienia Komisji Rewizyjnej  

do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola zasadności i celowości wydatkowania środków na wyjazdy 

służbowe pracowników Urzędu Miasta za rok 2022 i I półrocze 2023 r.”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie:  

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola zasadności i celowości 

wydatkowania środków na wyjazdy służbowe pracowników Urzędu Miasta za rok 2022 i I półrocze 

2023 r.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, 

Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (6) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Damian Kunert, Marek 

Lewandowski 

 

 Komisja Rewizyjna uzyskała upoważnienie do przeprowadzenia kontroli.  
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 Radny Piotr Pacelt przedstawił stan sprawy związanej z przejazdem kolejowym  

i wybudowaniem skrzyżowania wielopoziomowego w ciągu drogi powiatowej Nr 4907E ulicy 

Szadkowskiej w Zduńskiej Woli i linii kolejowych nr 14 w km 41,067 oraz linii 810 na odcinku Łódź 

Kaliska – Zduńska Wola. Radny poinformował, że przygotował w tej sprawie stanowisko radnych 

Rady Miasta Zduńska Wola.  

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Mariusz Kubiak, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk. 

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie stanowisko radnych 

Rady Miasta Zduńska Wola w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego i wybudowania skrzyżowania 

wielopoziomowego w ciągu drogi powiatowej Nr 4907E ulicy Szadkowskiej w Zduńskiej Woli i linii 

kolejowych nr 14 w km 41,067 oraz linii 810 na odcinku Łódź Kaliska – Zduńska Wola. 

 

Głosowano w sprawie: 

stanowiska Radnych Rady Miasta Zduńska Wola w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego  

i wybudowania skrzyżowania wielopoziomowego w ciągu drogi powiatowej Nr 4907E ulicy 

Szadkowskiej w Zduńskiej Woli i linii kolejowych nr 14 w km 41,067 oraz linii 810 na odcinku Łódź 

Kaliska – Zduńska Wola.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, 

Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (6) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Jacek Krata, Damian Kunert, Marek 

Lewandowski 

 

  Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie bloku na ul. Juliusza - kiedy zostanie on w pełni 

zasiedlony? Jak sytuacja wygląda na dzień dzisiejszy? Na ile lokali nie ma jeszcze umów,  

w rozdzieleniu na lokale mieszkalne i użytkowe? 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że z końcem czerwca rozpoczął 

się proces zasiedlania budynku. Ten proces cały czas trwa, część z najemców wykańcza te mieszkania. 

Na wynajem około połowy mieszkań podpisane są umowy. Część mieszkańców wycofała się z dojścia 

do własności, decydując się na umowę najmu, część zrezygnowała z podpisania umowy. W tej chwili 

opracowywane są dokument na ogłoszenie drugiego naboru, który ukaże się w tym miesiącu. Będzie 

to nabór uzupełniający na pozostałe lokale. Zmienione zostaną kryteria dochodowe. Jeżeli chodzi  

o lokale użytkowe trwają rozmowy z potencjalnymi najemcami.  

 

 Radny Dariusz Kubiak poprosił o informację drogą e-mailową dotyczącą liczby zawartych 

umów na najem lokali w budynku przy ul. Juliusza.  

 

 Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora.  
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 Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie ustawienia znaków dotyczących zakazu wjazdu 

samochodów ciężarowych na niektóre ulice na Osiedlu Nowe Miasto. Na takie ulice nie może wjechać 

ani śmieciarka, ani firma obsługująca dane osiedle, ani dowóz węgla. Radny zasugerował przegląd 

oznakowania na terenie Miasta, ponieważ jego zdaniem wiele znaków stoi niepotrzebnie.  

 Radny Tomasz Pohl zabrał głos w sprawie hałasu powodowanego przez pociągi. Zdaniem 

radnego należy na to zwrócić uwagę podczas spotkań z przedstawicielami kolei.  

  

Punkt 24 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

 

Radny Janusz Plajzer  Interpelacja w sprawie: budowy miejsc 

parkingowych na ulicy Szkolnej tj. Szkolna 7, 9, 

11, 13.   

 

Radny Janusz Plajzer   Interpelacja w sprawie: naprawy chodnika przy  

ul. Szadkowskiej 16 przy boisku sportowym. 

 

Radny Janusz Plajzer   Interpelacja w sprawie: zwiększenia od 

przyszłego roku 2024 wydatków na sport  

o kwotę 1 mln zł. 

 

Radny Roman Kubiś  Interpelacja w sprawie: utwardzenia fragmentu 

drogi gminnej odchodzącej od ulicy Karsznickiej. 

 

 Radny Roman Kubiś zgłosił wniosek w sprawie zamieszczenia w protokole wypowiedzi radnego 

Dariusza Kubiaka podczas dyskusji dotyczącej przyznania Medali „Zasłużony dla Miasta Zduńskiej 

Woli”. Chodzi o wypowiedź dotyczącą przynależności do organizacji, jak i wystąpienia do IPN.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie przystanku dla autobusów turystycznych w obrębie 

placu Wolności.   

 

Punkt 25 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady LXXIV sesji Rady Miasta 

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta  

 

Jakub Trenkner  

 

Protokołowała:  

Joanna Książyk  

 


